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MODIFICATION ACCEPTANCE LETTER (MAL)
FOR

Approved Meters and Devices 

Type of Device
Positive displacement gas diaphragm meter

Purpose
The purpose of this letter is to convey details of modifications to meters which have previously received approval
of type recognition from Measurement Canada. These modifications have been evaluated by the Approval Services
Laboratory in accordance with national requirements and shall be considered to be included within the scope of the
originally issued Notices of Approval specified in this document and any subsequent revisions to these Notices of
Approval.

Scope
The modifications described in this letter affect meters identified in the following Notice(s) of Approval:

Approval Numbers
G-0043, G-0044, AG-0298, AG-0385

Applicant
Itron Inc.

970 Highway 127 North
Owenton, Kentucky

USA ,  40359

Description of Modifications
The front plate on some of the dial indexes has been modified to include notches for easier installation. The new index
part numbers with their corresponding meter models are shown in Table 1. 

  

Original copy signed by:

Randy Byrtus, CET
Manager, Gas Measurement
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LETTRE D’ACCEPTATION DE MODIFICATION (LAM)
pour

compteurs et appareils approuvés 

Type d’appareil
Compteurs volumétriques de gaz à parois déformables

Objet
La présente lettre vise à expliquer en détail les modifications apportées aux compteurs dont le type a déjà été
approuvé par Mesures Canada. Ces modifications ont été évaluées par le Laboratoire des services d’approbation
conformément aux exigences nationales et doivent être considérées comme faisant partie de la portée des avis
d’approbation d’origine énumérés dans le présent document et de toutes leurs révisions subséquentes.

Portée
Les modifications décrites dans la présente lettre s’appliquent aux compteurs visés par les avis d’approbation
suivants :

Numéros d’approbation
G-0043, G-0044, AG-0298, AG-0385

Requérant
Itron Inc.

970 Highway 127 North
Owenton, Kentucky

USA ,  40359

 Description des modifications

La plaque frontale de certains indicateurs a été modifiée afin d’ajouter des crans pour faciliter l’installation. Les
nouveaux numéros de pièce des indicateurs et les modèles de compteurs correspondants figurent dans le tableau 1.

Copie authentique signée par :

Randy Byrtus, TEC
Gestionnaire, Mesure des gaz
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Current dial index plate / Plaque à indicateurs de compteurs actuelle

New dial index plate: Models 175, 250 and 400A residential meters. /  Nouvelle plaque à indicateurs de
compteurs pour les modèles de compteurs résidentiels suivants : 175, 250 et 400A.

New dial index plate: Models 675A, 800A and 1000A commercial meters. / Nouvelle plaque à indicateurs de
compteurs pour les modèles de compteurs commerciaux suivants : 675A, 800A et 1000A
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Tableau 1

Numéros d’approbation Numéros de modèle des
compteurs

Numéros de pièce des
indicateurs 

G-0043 175, 250 017316

G-0044 675, 1000 050556, 050557, 048208

AG-0298 400A 017316

AG-0385 675A, 800A, 1000A 050556, 050557, 048208
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